
NOTAT 

Arbeidsutvalgets innstilling: NJs bruk av vederlagsmidler

Arbeidsutvalget har behandlet rapporten fra vederlagsutvalget, og har litt endringer i de forslagene 
som foreslås for landsstyret.  

Kontrollkomiteen ba i sin rapport på landsmøtet 2017 om at landsstyret legger fram forslag til 
hvordan vederlagsfondet kan reduseres og mer penger kan komme rettighetshaverne til 
gode. Kontrollkomiteen ba landsstyre om å vurdere hva som «bør være riktig nivå for vederlagsfondet. 

I mars 2018 satte landsstyret ned et vederlagsutvalg som fikk mandat til å komme tilbake med et 
forslag på hvordan vederlagsfondet kan reduseres, mer penger komme rettighetshaverne til gode og 
hva nivået på vederlagsfondet bør være. 

Arbeidsutvalget har gått gått gjennom rapporten og støtter i det store og det hele forslagene men 
har gjort noen endringer og presiseringer i de forslagene som kom fra utvalget.  
• AU anbefaler at LS vedtar en størrelse på vederlagsfondet som tilsvarer ett års forbruk, slik utvalget 

foreslår.  
• AU anbefaler landsstyret å sette i gang et prosjekt på to år for å få til bedre koordinering og 

innholdsplanlegging for de journalistfaglige konferansene og de journalistfaglige møtene som 
arrangeres, og støtter utvalgets forslag om at det bør opprettes en stilling til dette prosjektet. 
Vedtaket AU foreslår er i stor grad en presisering av at det her ikke er snakk om en kurs og 
konferanseansvarlig for NJs tillitsvalgt kurs, og AU foreslår at det opprettes et prosjekt over en 
tidsbegrenset periode som evalueres før det eit videreføres.  

• AU støtter også utvalgets forslag om å sette av mer penger til stipender, men vedtaket er presisert 
for å vise at det handler om en økning av midlene.  

• AU mener det kan være hensiktsmessig å følge forslaget fra utvalget om å spesialutpeke noen få 
emner som medlemmene kan søke stipend fra. AU mener derimot at det er snakk om så store 
summer som tas fra vederlagspengene medlemmene har opptjent og som skal tildeles ytterst få 
personer, at det bør være landsmøtet som fatter disse beslutningene som en del av de økonomiske 
hovedmålene for perioden. Vedtaksforslag 4 og 5 fra utvalget er derfor slått sammen til ett forslag 
og innrettet for å gå over en landsmøteperiode.  

• AU anbefaler landsstyret å støtte forslaget fra utvalget om å utrede hvordan vederlagsmidler kan 
brukes for fellesdelen i Pressens Hus, men har omformulert vedtaket fra utvalget fordi det så ut 
som det var dette vedtaket som fattet beslutning om Pressens Hus, hvilket AU mener tilligger 
landsstyret i en egen sak å fatte vedtak om.  
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Arbeidsutvalget foreslår at landsstyret fatter følgende vedtak:  
• Vederlagsfondet skal over tid bygges ned til å inneholde en buffer på ett års forbruk. Fordelingen 

av midler og størrelsen på fondet skal være en del av landsstyrets ordinære budsjettbehandling. 
• NJ igangsetter et to-årig prosjekt som skal gi bedre koordinering og innholdsplanlegging for 

journalistfaglige konferanser og journalistfaglige møter. Prosjektet finansieres av vederlagsmidler 
og det skal opprettes en to-årig stilling for dette arbeidet. Landsstyret evaluerer prosjektet før det 
er gått to år.   

• NJ øker det årlig beløpet for stipender for deltakelse på journalistfaglige konferanser med 300.000 
kroner.  

• NJ foreslår for landsmøtet at NJ i perioden 2019-2021 øremerker 1 500 000 kroner av 
vederlagsmidlene til tre årlige studiestipend innenfor programmering/datastøttet journalistikk. 

• NJ utreder hvordan vederlagsmidler kan brukes i fellesdelene av Pressens Hus.
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